
 1092學期選課~電腦抽籤作業注意事項  

【第一階段電腦抽籤】 

※ 時間：109/12/21（一）中午 12：00～109/12/24（四）中午 12：00 

※ 對象：僅限有優先選課資格同學參加；優先選課資格及科目，請參閱公告。 
         （未具優選資格同學，請參加第二階段抽籤作業）。 
※ 抽籤課程公告：109/12/18（五）將公布優先選課同學第一階段超過人數

上限須抽籤課程。 

※ 路徑：「元智首頁／個人 Portal／教學務／選課系統／預選電腦抽籤（優先

選課生）」進行電腦抽籤。 

※ 本階段抽籤課程，只限第一階段選課人數超過人數上限之選修/通識課程。 

※ 若未參與電腦抽籤，則視同放棄選修該科目。 
 

【第二階段電腦抽籤】 

※ 時間：109/12/31（四）中午 12：00～110/01/04（一）中午 12：00 

※ 對象：全校學生 (含：具優選資格同學，但在第一階段抽籤時未抽中者)  

※ 抽籤課程公告：109/12/30（三）將公布第二階段須抽籤之課程 

※ 路徑：「元智首頁／個人 Portal／教學務／選課系統／預選電腦抽籤（一般

生）」進行電腦抽籤。 

※ 若未參與電腦抽籤，則視同放棄選修該科目。 

 

 Computer Random-Selection～for 2021 Spring Semester (1092 Semester)  

1. Phase I：12/21/2020 12:00 pm ∼ 12/24/2020 12:00 pm (Limited to the students 
with course selection priority, of which the priority and courses mentioned should 
refer to the announcement; the other students could attend Phase II course 
selection) 

2. Phase II：12/31/2020 12:00 pm ∼ 1/4/2021 12:00 pm (For all students, including 
the students with course selection priority who haven’t been drawn at Phase I 
computer random-selection.) 

3. Office of Academic Affairs will post the list of the courses that exceed the maximum 
limitation for students who have priority enrollment from Phase I on 12/18/2020. 
The list of the courses of Phase II for all other students will be posted on 12/30/2020. 
Those who are qualified to sign-up for the courses, please follow the path “Portal 
/Academics/Elective System/預選電腦抽籤  (Drawing of Lots for Course Pre-
selection)” to access the computer random-selection. 

4. If individuals do not attend the computer random-selection, it will be regarded as 
disclaim the course selection. 


